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Abstract (en)
[origin: US4280634A] Device for the repeated opening and closing of an aperture in a cover of a container which cover is provided at its bottom
side with a layer of plastics material, wherein a pouring member 20 of plastics material is provided with a flange 22 which is tightly connected to
the plastics material layer 12 on the bottom side of the cover 10 and, at a distance from the upper side of the cover 10, with a bulge 30 which is
surrounded by a tightly mounted closing member 28,60.

Abstract (de)
Vorrichtung zum wiederholten Öffnen und Schließen einer Öffnung in einem auf seiner Unterseite mit einer Kunststoffschicht versehenen Deckel
eines Behälters, wobei ein Ausgießteil (20) aus Kunststoff, das einen mit der Kunststoffschicht (12) auf der Unterseite des Deckels (10) dicht
verbundenen Flansch (22) und im Abstand von der Oberseite des Deckels (10) einen von einem dicht aufgesetzten Verschlußteil (28, 60)
umschlossenen Wulst (30) aufweist.
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